
  
   

Mødereferat 

Kanalhavnens Afdelingsbestyrelse 

 
Referent: Torben Johansen / S 

Side: 1 
Dato: 21-06-2020 

 

Mødedato:    16. juni 2020 kl. 18.00 – 20.00 
 
Sted:                                 Kanalhavnens klubhus 
 
 
Deltager:      Tilstede.:  Rene Nielsen, Ronni Dahl, Gert Christoffersen, Jesper Bolin 
    Leif Petersen og Torben Johansen 

                                           
                     Fraværende:   Poul-Erik Olesen                                                                                  
 
Dagsorden:   
   

1. Godkendelse af sidste referat 

2. Nyt fra formanden 

3. Økonomisk status fra kassereren 

4. Nyt fra ansvarsområder 

5. Sager til behandling 

6. Sager til hovedbestyrelse 

7. Eventuelt 
 
1. Godkendelse af sidste referat 
 
Referat fra bestyrelsesmødet den 16. april 2020 er tidligere blevet godkendt. 
 
 
2. Nyt fra formanden 
 
Formanden meddelte at alt kommunikation vedrørende havnesag er sendt til bestyrelsens 
medlemmer. 
 
Formanden meddelte at alle pladser i alle 3 havne er udsolgte. 
 
Vi er gået tilbage på almindelig sommerrengøring. 
 
 
3. Økonomisk status fra kassereren 
 
Kassereren havde meldt forfald, men fremsendt økonomisk status som formanden fremlagde 
med god indsigt 
 
Regnskabet udviser pr. 16/6-2020 følgende: 
   

  Budget 19/20 Realiseret 20/2-2020 Forventet 30/9-2020 

Indtægter 199.000 213.163 217.943 

Udgifter 208.600 126.097 193.190 

Projekter GF forslag 0  0 

Resultat -9.600 87.065 24.752 
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4. Nyt fra ansvarsområder 
 
Havn og areal 
 
Terrassebrædder er ankommet, men ikke monteret på grund af Rene’s ben skade. Rene 
forventer at kunne montere i august. Leif har tilbudt hjælp, men Rene hører også gerne fra andre. 
 
Is sikrings materiel skal modificeres inden vinter. Jesper tager sig af det. 
 
 
Klubhus 
 
Dør på første sal er skiftet. 
 
Vores nøglesystem blev taget op på baggrund af, at stort set alle låse er besværlige at åbne og 
lukke, da de antagelige er slidte. NSK bør vurdere om der skal investeres i et nyt nøglesystem til 
hele klubben. Alternativt må vi i Kanalhavnen vurdere om vi kan forbedre situationen med 
bestående system. 
 
 
5. Sager til behandling 
 
A:  
Der bliver ikke afholdt Skt. Hans Aften i Kanalhavnen i 2020. Formanden meddelte at også 
Inderhavnen havde aflyst Skt. Hans bål m.v. 
 
B: 
Vi afholder velkomst grillaften for alle i Kanalhavnen, hvor gamle medlemmer byder nye 
velkommen. Indbydelse sendes direkte til alle medlemmer. 
 
 
6. Sager til hovedbestyrelse. 
 
Der henvises til bestyrelsens behandling af nøglesystem 
 
 
7. Eventuelt. 
 
Jesper Bolin meddelte at han på grund af sin arbejdssituation må trække sig fra bestyrelsen ved 
næste generalforsamling. Jesper vil dog gerne sørge for is sikring. 
 
Næste bestyrelsesmøde: Torsdag den 10. september 2020 kl. 18.00 
 
 
Kommende møder 
 
   

Dato Dag Tid Emne 

10. september Torsdag 18.00 – 20.00 Bestyrelsesmøde 

16. oktober Torsdag 18.00 – 20.00 Bestyrelsesmøde 
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30. oktober Torsdag 18.00 – 20.00 Bestyrelsesmøde 

15. november Søndag 10.00 – 14.00 Generalforsamling 

3. december Torsdag 18.00 – 20.00 Bestyrelsesmøde (Konstituering) 

    

 
 
 
Således oplevet af sekretæren 
 
/Torben Johansen 
 


